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Řada studentů 1. lékařské fakulty Univerzity Karlovy žije v
nejistotě

6.3.2009, 17:45, pořad: Minuty regionu - Praha

Ladislav HRUŠKA, moderátor
--------------------
Řada studentů 1. lékařské fakulty Univerzity Karlovy žije v nejistotě. Je to zarážející, ale je to tak. Po ukončení studia
jim totiž nikdo neuzná magisterský titul. Jejich obor intenzivní péče totiž dosud neuznalo ministerstvo zdravotnictví.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
Chtějí pomáhat lidem, kteří mají život na vlásku. Zatím si ale o své vysněné práci mohou nechat jenom zdát. A to i přesto,
že studují obor na prestižní Karlově univerzitě, který jim má potřebné vzdělání zaručit. Škola sice dostala akreditaci do
ministerstva školství, ministerstvo zdravotnictví se ale pod studijní plány nepodepsalo. A v tom je zásadní problém.

studentka oboru Intenzivní péče
--------------------
Původně jsme měly být vlastně specialistky na jednotkách intenzivní péče a ARA. Což vlastně vzhledem k tomu asi
nedostanem souhlasné stanovisko od ministerstva zdravotnictví, z nás vlastně v podstatě nebude.

studentka oboru Intenzivní péče
--------------------
A tohle nás dovedlo zase k tomu, že náš obor nestihnou akreditovat, že možná snad můžeme doufat, že nám to zpětně
tu akreditaci uznají, ale bohužel sami nevíme, na čem jsme.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
V praxi to dopadne takhle. I když studenti obor vystudují a dostanou vysokoškolský titul magistr, nikde jim ho neuznají.
Jinými slovy, budou brát méně peněz a budou níž než ti, kteří stejný obor vystudovali jen na vyšší odborné škole. Karlova
univerzita teď chce nedostatky napravit a vyhovět ministerstvu zdravotnictví tak, aby jí obor uznalo.

Michal MIOVSKÝ, proděkan pro nelékařské studijní programy, 1. LF UK
--------------------
V této fázi už se to v podstatně dokončuje. Tam byly akorát drobné formální nedostatky.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
Otázkou ale zůstává, proč se tyto formální nedostatky nezačaly řešit mnohem dříve. Škola by tak ušetřila starosti nejen
sobě, ale především studentům, kteří teď nevědí, na čem jsou. Jana Taušová a Ladislav Hruška, televize Prima.


